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束京都没谷区代々木 5-14-12

一般财团法人 雹氮安全璜境研究所
掣品韶汪部

5- 14-12, Yoyogi , Shibuya-Ku, Tokyo 
Japan Electrical Safety & Environment technology Laboratories(JET) 

Product Certification Division 

2018年10月 30日付 It 1:扣申l6J7. L飞仨 722苦京 L 先下言己ω特定雹氮用品 l二

--:>~京 Lτ!主、罔封ω遁合同等汪明害ω C: ð古l.) 2018年12月 5日付 l二τ

交付ð机、 2025年12月 4日京它有劲飞:~毛二左去指知 b世 L 京寸 。
1 hereby inform you that with respect to the . appl ication of Oct 30, 2018 , for conformity assessment for the 
spec i f i ed product hereunder , the ce r t i f i cate, as enc I osed herew i th , was i ssued on Dec 5,2018 and the term 
of val idity of th is certificate is from the date of its issue to Dec 4, 2025 , 

司

~ 二 付 番 τE2 7 
Project No 

2 特Nam定e 0雹f 氮Pr o用duc品t 名
3 . 掣 口口口 ω 型

Model 

4 . 汪明害番号
Statement Number 

A 1 8 T 0 8 1 1 

善企信Z亏忍
HSC- 303 

J E T 751 3 - 4 3 001 - 1 004 

5 . 掣造工塌名 (Manufacturer)

住
山川

所 : ROOM 2, NO. 318 JINCHANG RD, JINXI TOWN, KUNSHAN, JIANGSU 
PROVINCE, CHINA 

氏名又 l主名称 : SUZHOU ZHUANG SHAN CHUAN WIRE AND PLASTIC PRODUCTS CO. , 
Name LTD. 

6 . 型 式 (T ype)

125V ， 15A，槌配置 1.1 ，一体成形， 合成制脂钝稼. 合成橱脂外享目，差~J;.接镜，
弈防水型



通合同等证明喜

雹氮用品安全法第 8 条第 1 项 l二规定寸~技俯基率及r.J.同法第 9 条第
2 项 ω程渍崖棠省舍T定的毛基率 (法第 9 条第 1 :r真第 2 号 l二保毛横
查 l二保毛毛 ωI二限毛 ) r二遁合 LτL飞毛二左去证明 L 主寸
I hereby cert i fy that the product ment i oned be 1 ow c佣pl ies with the technical requirements stipulated in Paragraph 1 of 
Artic le 8 of Electr ical 柳1 iances and Materials Safety Act (here under referred to as the Act) and the requir酬nts defin创 by
the ord i nance of the M i n i stry of Econ佣y， Trade and Industry based on Paragraph 2 of Article 9 of the Act (1 imited to It例 2
of Paragraph 1 of Art i c 1 e 9 for I nspect i on of the Actl. 

1 . 汪明害番号 ­
Statement Number 

2 ， 交付年月曰 :

3 ， 有劲年月日
Date of Va 1 i d i t v 

4 ， 申~者名
住所:

氏名又 l在名称 :

5 . 特定雹氮用品名 :
Name of Product 

6 ， 型式 ω 区分

7 ， 掣造工塌名
住 F斤 :
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ROOM 2. NO. 318 JINCHANG RD. JINXI TOWN. KUNSHAN. 
JIANGSU PROVINC巳 CHINA

SUZHOU ZHUANG SHAN CHUAN WIRE AND PLASTIC PRODUCTS 
CO , . LTD , 

差i主办7予夕、
Attachment plugs 

别低ω 」二扣 V
See attached "Type Classi ficati∞" 

(Manufacturer) 

ROOM 2. NO, 318 JINCHANG RD. JINXI TOWN. KUNSHAN. 
JIANGSU PROVINCE. CHINA 

氏名又 I主名称 : SUZHOU ZHUANG SHAN CHUAN WIRE AND PLASTIC PRODUCTS 
Name CO,. L TD, 

8 . 通用武跋规格 - 霞氮用品ω技俯上ω基辈辈定的毛省舍ω解职
柳lied Standard for Testing Description of the technical requirements by the METI Ordinance 

别表第四 1 、 6 及r.J.另1]:轰第十 第 5 章

Appendix 4 Section 1, Section 6 and Append ix 10 Chapter 5 

9 , 遁合性楼查ω方法 (Test i ng Method for Conform i ty Assessment) 

1)拭跋用ω特定雹氮用品l二':)l，飞τl主、雹氮用品ω技衔上ω基率去定的~省舍ω
解飘l二定的毛方法
With respect to t esting for Category A products, the testing method is based on the technica l requirements of the 

2) 当该特定雹氮用品l二保毛届出事案者又l主事案塌i二扣 It~己横查敌情|二台υτl主、
雹氮用品安全法施行规则别表第四ω楼查敌情仍楠l二揭 If毛楼查茧偏._' c: r二号机
专、机同表ω技俯上仍基率仍榈l二揭 11毛方法
With respect to inspection faci 1 ities reQuired for Category A products at the factory , Testing Method descr ibed in the column 
of the technlcal reQuirements for each inspectlon fac i Ilties In the column of inspection faci I itles is shown in the Appendix 4 of 
Enforcement Regu I at i ons of the Act , 

3 一

/ 



1 O. 注意事项
1) 二 ω遁合同等汪明害l主、提出在机仨就骇用ω雹氮用品l二回 Lτ辞倔去行?仨
上它交付L光也ω飞?岛" 、 罔一ω型式ω区分l二~岳重氛用品l二?υτ雹氮用
品安全法第 8 条 1 项l二规定寸毛技衔基率遁合硅韶ω袭稽去履行 L仨二左去示
寸毛ω它 l主~ L) 京甘岛。
Th is Statement of Conformity Assessment. which is i ssued on the evaluation of the submitted test-use 

Electr ical Appl iances and Materials. does not signify that the Obl igation to Comply wi th Requ i rements. 
which is prescribed at Paragraph 1 of Article 8 of the Act. is fulfil led on Electrical Appl iances and 
Materials in the same Type Classification. 

2) 二ω遁合同等汪明害i主、另Ij低l二言己戴在札τL飞毡型式ω区分ω能因内及r.J.区分
ω姐h合扣甘l二 -:>1，、τωh有劲飞?寸。

Th is Statement of Conformity Assessment is val id only for Electr ical Appl iances and Mater ials within 
the Type Classifications and their cαnbination as stated in the attached WType Class i f i cat i on气

一假财团法人 雹氮安全璋境研究所
Japan E I ectr i ca I Safety & Env i roment 耐，牛Igy IJlborator I臼 (J日)

理事是藤 田 震久
President Yasuh isa Komoda 

.~I 

柬京都没谷区代々木5-14- 12
(5-14-12. Yoyogi Shibuya-ku. Tokyo. Japan) 

汪明害番号 : J E T 7 5 1 3 - 4 3 001 - 1 0 04 
- 2 3 一一



通合同等证明害别来民
Statement of Conformity Assessment 

型 式 ω 区 分
Type Classification 

要 素 区 分
Factor Classification 

定格宦庄 (1) 125v 以下ω毛ω
Rated voltage 125V or less 

定格雹流 (3) 7 A 奎超文15A以下ω也ω
Rated current Exceeding 7A. and less than or equal to 15A 

撞ω配置(另IJ表第二ω-al二揭If毛寸法l二遁合寸& (3) 1.1 (J)毛的
也白的塌合l二限品。) 1.1 
Pole configuration (1 imited to those specified 

in sub-clause 1a of Appendix 2) 

握的数(别衰第二ω-bf二揭If~寸法l二遁合寸毛毛
的仍塌合l二限备。 )
Number of poles (1 imited to those specified in 
sub-c 1 ause 1 b of Append i x 2) 

到ω取付Itω方式 (1)一体c!:: Lτ成形在机τL飞毛毛ω
Blade fixing method Integrated type 

主牵色锥体臼材料 (1)合成剧脂ω毛ω
Insulation materials Plastic 

外郭ω材料 (2) 合成制脂的毛ω
Outer case materials Plastic 

接精ω方式 (1)差远h型的毛ω(口 γ 夕?γ 卡式ω毛ω去除〈
Connection method 

Plug-in type (excluding those with locking 
nuts) 

防水槽造 (3) 荠防水型ω毛ω
Type of waterproof Not treated with waterproof type 

汪明害番号 : JET7513-43001-1004
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